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Abstract (en)
A readily re-usable frame (10) for pictures, etc comprises a set of frame side-pieces (11,12,13,14, each having a rebate (19) with a longitudinal
groove (24) holding an integral fixing element (25). The fixing element has an elastic clamping profile (25) which grips the groove, and also has two
mutually inclined, joined surfaces (32,33), facing away from the frame side. The fixing element (25) is preferably made of a recoverable deformable
plastics material, and the frame sides may be of wood or aluminium , etc. The picture, backing plate and cover glass assembly, etc can be sprung
out of the frame by thumb pressure applied to one corner of the frame. Typically the inclinations of the fixing element surfaces (32) and (33) are 20
degrees and 45 degrees respectively

Abstract (de)
Ein Wechselrahmen (10) für Bilder ist mit mehreren Rahmenschenkeln (11 bis 14) versehen, von denen jeder in einem Falz (19) eine Längsnut
(24) trägt, in die ein Halteelement (25) eingreift. Damit das Wechseln des Bildes in schnellerer und einfacherer Weise durchgeführt werden kann,
ist vorgesehen, dass das Halteelement durch ein in die Längsnut (24) eingebrachtes elastisches Klemmprofil (25) gebildet ist, das zur Innenseite
des Wechselrahmens (10) hin mit zwei ineinander übergehenden und gegeneinander gerichteten Schrägflächenabschnitten (32, 33) versehen ist.
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